



2026 年国际生物材料大会会议通知

International Conference on Biomaterials 2026

Conference Notice

2026 年国际生物材料大会将于 2026 年 4 月 9 日至 12 日在中国深圳前海国际人才创新交流中心盛大举行。

The International Conference on Biomaterials (2026) will be grandly held from April 9 to 12, 2026, at the Qianhai International Talent Innovation Exchange Center in Shenzhen, China.

本次大会由南方科技大学和 ELSEVIER,LIMITED (爱思唯尔) 共同主办, Cell Press 协办, 作为生物医学与医疗健康领域的重要学术平台, 届时将汇聚来自全球的科研人员、临床专家及行业领袖, 共同探讨生物材料、再生医学、药物与基因递送、医疗器械及生物医学工程等前沿领域的最新研究与创新成果。

This conference is co-organized by Southern University of Science and Technology and ELSEVIER,LIMITED, and in collaboration with Cell Press. As an important academic platform in biomedical and healthcare fields, it will gather researchers, clinical experts, and industry leaders from around the world to discuss the latest research and innovative achievements in biomaterials, regenerative medicine, drug and gene delivery, medical devices, and biomedical engineering.

一、 大会介绍 Conference Introduction

大会将围绕靶向治疗纳米材料、组织工程、细胞治疗及生物界面植入物等热点话题展开深入交流, 并重点关注人工智能驱动的生物材料设计与个性化医疗等新兴趋势。通过促进跨学科对话与知识共享, 推动创新解决方案的研发, 加快科研成果向临床应用的转化, 推动行业持续发展。



The conference will focus on in-depth exchanges on hot topics such as targeted therapy nanomaterials, tissue engineering, cell therapy, and biomedical interface implants. It will also pay special attention to emerging trends like AI-driven biomaterials design and personalized medicine. By promoting interdisciplinary dialogue and knowledge sharing, the event aims to foster the development of innovative solutions, accelerate the translation of scientific research into clinical applications, and drive the sustainable growth of the industry.

二、 大会主席 Conference Chairs

梁锦荣 教授

美国哥伦比亚大学

Biomaterials 主编

美国国家工程院院士，美国国家医学院院士

Kam W. Leong

Columbia University, EiC of *Biomaterial*

蒋兴宇 教授

中国南方科技大学

南方科技大学生物医学工程系主任

国家杰出青年科学基金获得者、国家重点研发计划重点专项项目首席科学家

Xingyu Jiang

Southern University of Science and Technology



三、 大会共同主席 Conference Co-chairs

Steve Cranford

Matter 主编

EiC of *Matter*

Yuan Chu

Cell Biomaterials 科学编辑

Scientific Editor of *Cell Biomaterials*

四、 大会演讲嘉宾 Plenary Speakers

赵宇亮 院士

国家纳米科学中心, 中国科学院, 中国

Yuliang Zhao

National Center for Nanoscience and Technology, China (NCNST), China

陈春英 院士

国家纳米科学中心, 中国科学院, 中国

Chunying Chen

National Center for Nanoscience and Technology, China (NCNST), China

马光辉 院士

中国科学院过程工程研究所, 中国



Guanghui Ma

Institute of Process Engineering (IPE) of Chinese Academy of Sciences (CAS), China

唐本忠 院士

香港中文大学 (深圳), 中国

Benzhong Tang

Chinese University of Hong Kong (Shenzhen), China

戴宏杰 院士

香港大学, 中国

Hongjie Dai

The University of Hong Kong, China

Kazunori Kataoka 教授

纳米医学创新中心 (iCONM) 川崎产业振兴研究所, 日本

Kazunori Kataoka

Innovation Center of NanoMedicine (iCONM) Kawasaki Institute of Industrial Promotion, Japan

Frank Caruso 教授

墨尔本大学, 澳大利亚

Frank Caruso

The University of Melbourne, Australia



Diogo Mantovani 教授

拉瓦尔大学, 加拿大

Diogo Mantovani

Laval University, Canada

五、 会议时间 Conference Dates

2026 年 4 月 9 日-4 月 12 日

April 9th -12th ,2026

4 月 9 日为活动报到日, 4 月 10-4 月 12 日举行会议

Registration will be held on April 9th, and the conference will take place from April 10th to April 12th.

六、 会议地点 Conference Venue

中国深圳 前海国际人才创新交流中心

International Talent Innovation Exchange Center, Shenzhen, China

地址: 中国广东省深圳市南山区梦海大道 5188 号

前海深港青年梦工场二期

Phase II, Qianhai Shenzhen-Hong Kong Youth Innovation and Entrepreneur Hub,
5188 Menghai Boulevard, Nanshan District, Shenzhen, China

七、 主办单位 Co-organizers

南方科技大学 Southern University of Science and Technology



ELSEIVER, LIMITED



八、 会议主题 Conference Topics

大会议题包括但不限于 including but may not limited to:

- 生物材料 Biomaterials
- 生物医学工程 Biomedical Engineering
- 药物递送 Drug Delivery
- 再生医学 Regenerative Medicine
- 医疗器械 Medical Devices

九、 参会注册 Registration

请登录以下链接进行注册

Please refer to below link for registration

<https://www-staging.elsevier.com/events/conferences/all/international-conference-on-biomaterials/register>

十、 会议摘要投递 Conference Abstracts Submission

请登录以下链接在线提交会议摘要，截止日期后提交的摘要只能用于墙报展示。

Please submit your conference abstract online via the link below.

Abstracts submitted after the deadline will only be considered for poster presentation.

<https://www-staging.elsevier.com/events/conferences/all/international-conference-on-biomaterials/participate>



十一、会议日程 Conference Program

请登录会议网站查看会议日程。

Please refer to below link for online program viewing

<https://www-staging.elsevier.com/events/conferences/all/international-conference-on-biomaterials/program>

十二、会议组委会联系方式 Contact Us

Content-IBIO@elsevier.com

